
Zápis z jednání SRP GT z. s. 28.1.2025  - Schůzka proběhla prezenčně 

Program: 

         Řešení Stužkovacího plesu – setkání s maturanty, přenos informací o průběhu plesu a rozdělení úkolů: 

Ples proběhne v pá 21.2.2025, vstupné 300Kč. Studenti informovali o stavu příprav akce (sponzoři - tombola, 

program, zajištění dataprojektoru, zajištění spolupracovníků z řad studentů, informace o spolupráci s paní 

Musilovou, o pozvánce, nácvik nástupu – spolupráce s RNDr. Trtílkovou). SRP zajistilo potřebné smlouvy 

(sokolovna, OSA, technika, ostraha…). Informace o zajištění občerstvení. Bude třeba zajistit hlášení a upozornění 

v edookitu – BOZ- alkohol, pravidla slušného chování (ŘŠ). Bude třeba dořešit: šatna, prodej vstupenek, vstup pro 

učitele, případné upozornění městské policii 

ÚKOLY: paní Kytnerová – smlouva se sokolovnou, konferenciéři z řad maturantů – příprava, ověření a zkouška 

techniky (domluva s kapelou), zahájení plesu 19:00. Služba v šatnách – nástup 18, stejně tak Security. Dr. Holubová 

bude informovat o akci Městskou policii, policii ČR, zajistí hlášení, informaci v edookitu. Paní Valentová – zajistí 

pásky na ruku. Studenti dořeší: komunikaci mezi současným nájemcem restaurace a cateringem (alkohol- nezletilí, 

otevírací doba), dořeší výzdobu, úklid sálu, dořeší programovou část (uvádějící programem, lístky do tomboly, 4 

studenty do šatny – lístek 10 Kč, upřesní využití „okýnek“ – občerstvení, připraví program hudbě a na stoly, 

občerstvení hudbě – informace předají paní Kytnerové, s panem Mgr. Novotným (s Ing Hortem) dořeší zapůjčení a 

instalaci techniky, s kapelou domluví možnosti využití mikrofonů. Byl již domluven fotokoutek – bude v horním 

přísálí, tombola bude umístěna v přízemí. Studenti souhlasí s tím, že tišnovská TV natočí úvodní nástup a zahájení 

plesu. 

 Informace o průběhu tanečních: (vyhodnocení výstupu dotazníku – pozitivní ohlas účastníků, zpětná vazba předána 

žákům a rodičům 2. roč a sx, volba modelu na příští školní rok, rozprava) Bylo rozhodnuto o tom, že bude i pro příští 

školní rok oslovena taneční škola ESO s žádostí o zajištění tanečních kurzů. 

 Projednání předložených žádostí o finanční podporu školních akcí (dofinancování žádostí na MěÚ - podpora 

aktivity a iniciativy studentů, Majáles 2024-25, další žádosti DOD,  MZ, Nejlepší student, podpora tradičních akcí …)  

 Rozhodnutí – rozdělení výtěžku dobrovolného vstupného – Divadelní přehlídka NG – výtěžek bude rozdělen 

mezi třídy NG a sbor 

 Informace o chodu školy, IROP, oprava střechy ŠJ, plánované aktivity školy, zpráva ČŠI 

z prosince (k ohledání na portálu ČŠI) 

 další jednání – 3. červen 2025 od 16:30 hodin 

Zodpovězení dotazů: 

1. Možnost větších porcí ve ŠJ (ŘŠ ve spolupráci s vedoucí ŠJ) – vedoucí ŠJ potvrdila to, že stále platí to, co 

bylo zodpovězeno v loňském roce: 

Žáci dostávají normované porce jídel, pokud je to jen trochu možné, mají možnost přijít si pro přídavek. 

Možný přídavek se týká převážně příloh, omáček,… s masem je problém – tam je přídavek omezený, 

někdy je možný, někdy ne – rozdíl je např. mezi masovou směsí a řízkem/kuřecím stehnem (tam je v rámci 

1 oběda 1kus/os). Zmíněné normy odpovídají předpisům, ty jsou stanoveny a jsou závazné. Za větší oběd 

připlatit nelze – každý žák má nárok ve ŠJ na tzv. dotované obědy – ceny těchto obědů jsou nízké právě 

díky státnímu příspěvku. ŠJ nemůže vařit více, než je stanoveno (např. ve zřizovací listině).  

 

2. MAP Tišnov nabídl v 1. polovině roku 2024 zapojení zájemců z řad rodičů do spolupráce s Norskem. 
Škola vyvinula  nezanedbatelné úsilí k tomu, aby došlo k přenosu informací, k předání vstupních 
podkladů organizátorům MAP, k zajištění učitele, který pomůže s případnou jazykovou bariérou. ŘŠ nyní 
zjistila, jaký je momentální situace. Zde je odpověď MAP Tišnov: 

„ Poslední setkání s Arendalem bylo v 6/24, proběhl tehdy on line mezi školami (parlamenty, 
samosprávy) a naplánovala se další spolupráce (rodiče, basketbal..).Od té doby se paní 
Marion, se kterou jsme komunikovali, odmlčela…psali jsme jí, volali, nereaguje..Zkoušíme nyní 
psát přímo do mezin.školy, čekáme na reakci.“ 

 

PhDr. Holubová 


